

Date: 18/02/2026
Reference: GC 01-2026

التاريخ: 18/02/2026
الرقم المرجعي: GC 01-2026

External Circular

تعميم خارجي

الموضوع : تحويل رسم بسمة

Subject: BASMA Fee transfer

To: All Health Insurance permitted companies & TPAs

الى: شركات التأمين الصحي وشركات إدارة المطالبات المرخصين من هيئة الصحة في دبي

Dubai Health Authority extends its sincere thanks and appreciation to all its strategic partners in the field of health care and the health insurance system for their contribution and efforts in providing better health care to members of the community.

تتقدم هيئة الصحة في دبي بخالص الشكر والتقدير لجميع شركائها الاستراتيجيين في مجال الرعاية الصحية ومنظومة الضمان الصحي لمساهماتهم وجهودهم المبذولة في تقديم رعاية صحية أفضل لأفراد المجتمع.

This is further to GC 01- 2022. Please note the below regarding the BASMA Fee transfer-

والحاقاً بالتعميم رقم GC 01- 2022 بخصوص تحويل رسم بسمة نرجو منكم ملاحظة ما يلي:

The BASMA fee of AED 37/- per insured member per year should be transferred as a full amount, no later than the 15th of the following calendar month to DHA. The transfer description should be mentioned as "BASMA Fee" The bank details below-

يجب تحويل رسم بسمة البالغ 37 درهماً إماراتياً لكل عضو مؤمن عليه سنوياً إلى هيئة الصحة بدبي دفعةً واحدةً في موعد أقصاه الخامس عشر من الشهر التالي. يُرجى ذكر "رسم بسمة" في وصف التحويل. بيانات الحساب البنكي موضحة أدناه.

Emirates NBD

Account Name Dubai Health Authority
Account No. 1011000008301
IBAN AE330260001011000008301
Address Headquarters Baniyas Road,
Deira P.O. Box 777

Emirates NBD

Account Name Dubai Health Authority
Account No. 1011000008301
IBAN AE330260001011000008301
Address Headquarters Baniyas Road ,
Deira P.O. Box 777

Please be informed that all other matters mentioned in GC- 01-2022 remain effective until further orders.

ويرجى العلم بأن جميع الأمور الأخرى المذكورة في التعميم GC 01-2022 تظل سارية المفعول حتى صدور أوامر أخرى.

This circular is effective from the fund transfer for the month of February 2026 onwards; all addressees must abide by this circular to avoid violations and legal accountability.

يُعمل بهذا التعميم اعتباراً من تحويل الأموال لشهر فبراير 2026 فصاعداً؛ ويجب على جميع المخاطبين الالتزام بهذا التعميم لتجنب المخالفات والمساءلة القانونية.

This circular is designed for regulatory procedures that must be adhered to by those concerned and should not be used as content for media publication. In the event of a violation of this, legal action will be taken.

هذا التعميم للإجراءات التنظيمية الواجب التقيد بها من قبل المعنيين، وغير مخصص كمحتوى للنشر الإعلامي، وفي حال تم مخالفة ذلك سيتم اتخاذ الإجراءات القانونية مباشرة.

For more information, kindly send an email to
Email address: DHIC-PSP@dha.gov.ae

للمزيد من المعلومات، يرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني: DHIC-PSP@dha.gov.ae

With Regards - DHA

مع تحيات - هيئة الصحة في دبي

*ملاحظة: في حال كان هناك أي اختلاف بين النص العربي والنص الإنجليزي من التعميم، يعتد بالنص العربي

*Note: Should any discrepancy arise between the Arabic and English texts in this circular, the Arabic text shall prevail